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Tallbergsvägen 19 Tel.  016 - 26061 

633 69 Skogstorp E-mail. sgoif.kansli@telia.com 

Protokoll fört vid Skogstorps GoIF’s styrelsemöte 
 
 

Datum: 2016-11-07 

Plats: Orrliden 

Närvarande: Alf Svensson 

 Olle Nilsson 

Micael Petersson 

Maria Larsson  

Charlotta Klintmalm 

Ulrika Kårefjärd 

Nina Lindström 

Ej närvarande: Tomas Ericsson 

 

 
 

§ 1 Mötets öppnande 
Alf förklarade mötet för öppnat. 

§ 2 Dagordning 
Dagordningen godkändes. 

§ 3 Föregående protokoll 
Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 

Nedanstående punkter var ”öppna” efter föregående möte: 

a) Dränering till 5-mannaplan 

Offer har kommit in med Oscar tyckte att det skulle bli för dyrt, närmare 40-45tkr. Han 

rekommenderade att vi skulle ta kontakt med Allenbrant för att se om vi kan få hjälp 

via golfklubbens maskiner istället. 

b) Skåp med lånekläder 

Frågan tas upp igen efter nyår. 

 

§ 4 Ordförandens punkt 
a) Möte med kommunen 

Mötet som var inbokat 13/10 är genomfört och det var Sarita Hotti och Jimmy Jansson 

som besökte oss. Det lär inte hända något än på 1 ½ år men nu har vi lämnat fram 

våra synpunkter. 

 

§ 5 Konsulentens rapport 
a) Underhåll klubbhus 

Vi gick igenom prioriteringslistan som är framtagen. 
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Åtgärd Åtgärdas av Klart år 

Dränering av C-plan   

Sopsortering? Soprum? EEM  

Lyse på parkeringen   

Fixa läckage mellan förråd och omklädningsrum på 
baksidan 

  

Måla nya gaveln + hela fasaden Lars Andersson 2017 

Sätta fast hängrännor som hänger Olle Nilsson  

Underhåll gräsytor med gödning, luftning m.m. Kommunen  

Underhåll maskiner, inventarier m.m. = ny rutin = 
servicebok medskickas 

Vaktmästaren  

Underhåll målen. Nya hjul, nät m.m.   

Lås på garaget, ”förstärkning” Larm?  2016 

Kamera och lampor riktade mot garaget Tomas Ericsson 2016 

Staket runt ”innergården”   

Byta material i parkbänkar och bord ute. Tomas Ericsson 2017 

Inköp linjeringsmaskin   

Inköp ny grästrimmer Tomas Ericsson 2016 

Läckande vattenpost EEM  

Städa garaget + innergården på baksidan Tomas, 
Tommy, Maria 

2016 

Plåtkontainer till förvaring Tomas, Micke  

 

 

Övriga rapporter från konsulenten 

 Informationsträff med EEM inför Eskilstuna-El. Vi har hittills 39st som tecknat sig och satt 

SGoIF som förening. 

 Nyhetsbrev från EIS om en träff 21/11 vid Eskilstunaortens Ryttarförenings lokaler i Vilsta. 

Alf och någon mer (Tomas?) går från oss. 

 Vi har fått ett mail från en representant från Nike och han vill gärna träffa oss för att se 

över möjligheterna till ett samarbete. Maria håller kontakten med honom och bokar in 

ett möte. 

 Maria har tvättat kläder SöFF vilket ger liten extraintäkt till föreningen. 

 Ledaravslutningen blir flyttad till efter årsskiftet. 

 Ungdomsforum 5/12 i Malmköping. Maria åker dit. 

 Maria har semester 24-25/11. 

 Strul med sophämtningen. Vi behöver betala för extrakärl och det måste rapporteras 

in i god tid innan… 

§ 6  Ekonomi 
Ekonomirapporten gicks igenom utan några speciella anmärkningar.  

 

a) Sponsring 

Inget nytt att rapportera, ligger i träda. 
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§ 7 Verksamhetsfrågor 
a) Ungdom 

Avslutningen är avklarad och det är nu uppehåll. Vi har fyra futsal-lag anmälda till 

spel under vintern. 

b) Senior 

Vi jagar tränare då Stefan Mellqvist valt att gå till annan förening. 

Markus Norman blir kvar som assisterande tränare. 

c) Arrangemang 

Nästkommande arrangemang är Planeringsdagen. 

i.) Planeringsdagen 

Inbokad till den 20/11 kl 10-13. Punkter som vi bör ta upp är bla en 

procentuell del av lagens sponsringsintäkter som bör tillfalla föreningen. 

Ekonomipunkter liksom förra året samt arrangemang under året. Maria 

skickar ut en inbjudan till våra medlemmar. 

§ 9 Skrivelser 
Inga inkomna skrivelser. 

§ 10 Övriga frågor 
Styrelsen och anställda ska på julbord 12/12, Nina bokar ställe. 

§ 11 Nästa möte 
Nästa styrelsemöte blir i samband med julbordet. 

§ 12 Mötets avslutning 
Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 
 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

 

Nina Lindström   Alf Svensson 


